

Vision International Investment Company Announcement	إعلان شركة رؤية العالمية للاستثمار
Vision International Investment Company announces the sale of its 10% stake in Miahona to a number of investors	تعلن شركة رؤية العالمية للاستثمار عن بيعها حصة تمثل 10% من رأس مال شركة مياهنا لصالح عدد من المستثمرين
Vision International Investment Company (“ Vision Invest ”) announced the sale of sixteen million ninety-two thousand five hundred and fifty-four (16,092,554) shares in Miahona Company (the “ Company ”), representing 10% of the Company’s share capital, to a number of investors via private transactions (the “ Transaction ”), which was executed as negotiated trades on Tadawul on 25 November 2025G.	أعلنت شركة رؤية العالمية للاستثمار (“شركة رؤية”) عن بيع ستة عشر مليون واثنين وتسعين ألف وخمسمائة وأربعة وخمسين سهماً (16,092,554) سهماً في شركة مياهنا (“الشركة”) تمثل ما نسبته 10% من رأس مال الشركة إلى عدد من المستثمرين من خلال صفقات خاصة (“الصفقة”) والتي تم تنفيذها على عدة صفقات متفاوض عليها في تداول بتاريخ 25 نوفمبر 2025م.
The Transaction will support the Company’s long-term potential by increasing its free float, enhancing its liquidity, broadening its shareholder base, thereby attracting a diverse range of institutional investors. The Transaction further aligns with Vision Invest’s strategy to reallocate its capital towards new and diversified investments.	تسهم هذه الصفقة في دعم إمكانات الشركة على المدى الطويل من خلال زيادة الأسهم الحرة وتعزيز مستويات السيولة وتوسيع قاعدة المساهمين، مما يمكن الشركة من استقطاب مجموعة متنوعة من المستثمرين من المؤسسات. كما تنسجم الصفقة مع استراتيجية شركة رؤية في إعادة تخصيص رأس مالها إلى استثمارات جديدة ومتنوعة.
Vision Invest will continue to hold 60% of the Company’s share capital.	تستمر شركة رؤية في امتلاك ما نسبته 60% من رأس مال الشركة.